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ŠTEVILKA 12

P A P I R N I C A
Obrazci za znižano plačilo vrtca - VRT/1 

Praktična darila za MIKLAVŽA! 
Vabljeni!

Tel. št.: 03 898-33-90

5 le t Mladinskega odseka
elovanje Mladinskega odseka pri Planinskem društvu Šoštanj sega že v čas 
pred drugo svetovno vojno, tako da mladi šoštanjski planinci nadaljujejo 
tradicijo enega izmed najstarejših mladinskih odsekov v Sloveniji. V delo
vanju mladinskega odseka od prvih začetkov do danes so bila številna 

nihanja v organiziranosti in delovanju. Mladi planinci so se leta 1995 zbrali in ponovno 
ustanovili oz. začeli z delom v mladinskem odseku.
Enajst ustanovnih članov je postavilo dobre temelje in zato v letu 2000 praznujejo peto 
obletnico delovanja z mnogo širšim programom dela, kot so ga imeli leta 1995. V letošnji 
program dela so vključili tudi obletnico mladinskega odseka.
Zato vas mladi šoštanjski planinci vabijo na prireditev ob 5. obletnici ponovnega delo
vanja mladinskega odseka. Dogajalo se bo na Andrejevem domu na Slemenu in sicer v 
soboto, 2. decembra, po 16. uri. Ker so ta pravi planinci, se bodo zbrali ob 13.30 uri pri 
gostišču Grebenšek in nato odšli po planinski poti do Slemena (za vse brez prevoza pa 
obvestilo, da se dobijo pred Elkrojem ob 13. uri). Krajšemu uradnemu del bo po večerji 
sledil družabni večer z diapozitivi in igrami do poznih ur. V nedeljo se bodo glede na vre
menske razmere povzpeli še na Uršljo goro.
Info točka - spletne strani MO PD Šoštanj (http://mypage.goplay.com/mopd-sostanj/). 
Vabijo vse, ki se tako ah drugače srečujete z njihovim delom, da skupaj preživite ta 
vikend in si naberete novih moči za nadaljnje delo!

MO PD Šoštan j

ODBOJKARJI NEPORAŽENI
d b o jk a rji v 2. DOL so že v d rug i polovici jesenskega dela, ekipa 
Šoštanja-Topolšice pa je  še vedno neporažena . N anizali so k a r  
sedem  zapo redn ih  zmag in s tem izkopičkom  tu d i vodijo na  lestvi
ci. To je  b il tu d i n jihov cilj, saj b i rad i nap redovali v 1. d ržavno  

o dbo jkarsko  ligo. Po m nen ju  njihovega tre n e rja  N ikolaia P o zd n iak a  so dovolj 
dobro  p r ip rav ljen i za ta  k o rak . E k ipa nastopa v nasledn ji postavi: M edved, 
M ihalinec, B abn ik , D . in S. S evčn ikar B u ijak , K ugovnič, H rib e rše k , P av ič , 
S ov inek , B rišn ik , D uplišak.
Do konca pa so jim  ostale še š tiri tekm e - dve v gosteh in dve v dom ači dvoran i. 
Vse ljub ite lje  odbojke vabim o k ogledu.

R obi K ugovn ič

N A P O V E D N I K
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Zupan išče svetovalca
Razpis za prosto delovno mesto
§jtran 2
Šoštanj bo dobil novo šolo
Mnenja s l i à i  še vedno deljena
s tr a n  4
Potrebni so jasni kriteriji
Modna hiša Acman znana po vsej Sloveniji
s tr a n  5
Po rallyjn ostale ceste razrite
Lokovičani nezadovoljni

LOKOVISKI PEVCI SLAVILI
4 0  le t m oškega  pevskega  zbora

K
aj drži skupaj lokoviške pevce, ki so v novembru zaokrožili že 40 let delo
vanja? Odgovor je jasen in preprost. Ljubezen do petja. Ta ljubezen jih 
napolnjuje in jim da novega zagona, venomer in vedno znova, ko bi nji
hova pesem skoraj že utihnila. Zato se tudi v bodoče ni bati, da zbor ne 

bi zaokrožil še kakšne višje obletnice.
Svoj 40. rojstni dan so praznovali letnici primerno. V nabito polno dvorano doma kra
janov so v goste povabili še MoPZ iz Raven, kar pa ni naključje, saj oba zbora vodi 
zborovodja Zdravko Zupančič. Posebej pa so “svoje moške” razveselila lokoviška de
kleta - ženski pevski zbor pod vodstvom Simone Strahovnik, ki jim je v ta namen celo 
podaril pesem, za katero je glasbo in besedilo napisala Fanika Kovač. Presenečenje je 
bilo res lepo in vredno posebne omembe. Program je povezovala Stanka Cremožnik, ki 
se je že dokazala v voditeljski vlogi in je tudi ta program izpeljala sebi in pevcem v čast. 
Da so bili pevci res ganjeni, je bilo razbrati iz njihovih obrazov, ko so prejemali darilca, 
čestitke in želje za nadaljnje delo od številnih sorodnih društev. Predsednik zbora Martin 
Hudej se je v govoru zahvalil tudi GD Lokovica in Hermanu Mraku ter seveda vsem 
pevcem, ki vztrajajo p ri zboru. Tudi šoštanjski župan Milan Kopušar se jim je pridružil 
v njihovem praznovanju in primaknil košarico, v kateri je bilo nekaj proti suhim grlom. 
Vinko Smajs je skupaj s predsednikom Prosvetnega društva Lokovica Dragom 
Korenom  v imenu Sklada za ljubiteljske dejavnosti in zveze kulturnih društev podelil 
Gallusova priznanja. Zlata odličja za 25 let petja so prejeli Silvester Pirečnik, Martin 
Razbom ik, Edvard Grazer, Andrej Kešpret, Stanko Drev, s srebrnimi za 15 let petja 
pa se bosta ponašala Marko Atelšek in Drago Koren. Prosvetno društvo Lokovica je 
podelilo priznanje zboru in Zdravku Zupančiču, za dolgoletnega pevca Vinka Zapuška, 
Ivana Atelška kot najstarejšega pri zboru in Milana Hudeja, dolgoletnega predsednika, 
pa se je ravno tako našlo nekaj besed zahvale in skromno obeležje. Praznovanje so 
končali s skupnim nastopom. Usodo zbora je v preteklosti krojilo precej ljudi. 
Ustanovljen je bil pod okriljem Prosvetnega društva leta 1951 in je takrat štel 8 članov, 
prvi pevovodja pa je bil gospod Rajgl. Naslednji so bili: Ivan Naraločnik, Justina 
Trobhia, Alojz Satler, Ludvik Glavnik, Ivan Sevčnikar in Jelka Atelšek. Zbor nastopa 
na različnih prireditvah v kraju in izven njega. Pevci sestavljajo tudi gasilski pevski zbor 
in so bili organizatorji srečanja gasilskih pevskih zborov leta 1995. Sedaj šteje zbor 17 
članov, vsako leto pa sodeluje na reviji pevskih zborov in na novoletnem koncertu.

MiKo
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Š O Š T A N J Č A N I  
S P R E J E L I  I Z Z I V

soboto, 18. novem bra, so šoštanjski obrtn ik i skupaj s turistično 
olepševalnim društvom  izvedb odličen p ro jek t, v katerem  sodeluje
jo  naši obrtn iki z nam enom, da se predstavijo in pokažejo, česa vse 
so sposobni.

Za drugi šoštanjski izziv n i p re tiran o  reč i, d a  je  bil dogodek, ki je  zaradi zani
m ivosti in  slikovitosti v reden  posebne pozornosti te r  pohvale. Res im am o vsi 
lastne p redstave o tem , kaj je  d o b ro  in lepo , a po  zelo ugodnem  odm evu 
občinstva sm em o trd iti, d a  je  bila p rired itev  um etniško doživetje, k i ostane v 
spom inu. M ornarska m odrost p rav i, da  ni pom em bno, kako  piha veter, 
pom em bno je ,  kako  si napel svoja ja d ra . In  šoštanjski o rgan izato rji in izvajal
ci so res  pokazah  izjem en obču tek  za bogato  predstavitev  p rodajne  ponudbe 
številnih naših  obrtn ikov. P rizo rišče , ples, balet, izbor glasbe, ozvočenje, pove
zovanje, vse je  izkazovalo odgovornost in  p rofesionahzem  m ladih  ustvarjalcev. 
P rired itev  je  v vsakem  pogledu obogatila naše m esto , zato se m o ra  to , k a r  je  
d o b ro , ponavljati. V erjam em o, da  se bodo  o rgan izato rji tre tjeg a  šoštanjskega 
izziva lotih  s p rav takšn iin  pogum om  in  ustavrjalnostjo .
V prvem  delu je  sodelovala trgovina Saša, ki že devet let zadovoljuje svoje kupce, 
trgovina F likca, krojaštvo Deni-Bebi, za obutev pa se je  odhčno izkazala Muca 
copatarica. M anekenke in m anekeni so p rikazah  čudovite izdelke, pa naj bo od 
vsakdanjega oblačila, športne ah elegantne obleke, vse do čudovite večerne 
toalete. P ri pogledu na pletenine pletiljstva Strenca je  k a r  zastajal dih, ob 
raznovrstn i izbiri, predvsem  pa p rikupn i izdelavi. Obleko so dopolnjevali usnjeni 
izdelki Milene Caktaš in razna športna očala ah  pa vsakdanja očala z različnimi 
vrstam i stekel, ki jih  ima na zalogi O ptika Monokel. Cvetlične aranžm aje je 
p rip rav ila  cvethčarna A ndreje Molan.
N avdušila je  o troška m oda, da ne govorimo o odličnih in dičnih mladih m anekenih 
in m anekenkah, ki so nosili m odne pričeske F rizerstva N , katerega frizerke so 
priprav ile  frizu re , prim erne za vse priložnosti, starosti in dolžine las.
Pevski nastop i so seveda še popestrili prired itev . A lenka L esjak , M atjaž 
O grajenšek, Lea B abulč , Vera T rafela , Božo A. K olarič in seveda Irena 
Vrčkovnik. N abito polna dvorana je  uživala v dveh delih, med katerim a so se 
navzoči osvežili s šam panjcem , ki ga je  p risk rbel lastnik gostišča K ajuh, Boris 
S trniša.

ZAHVALA V PRAVIH ROKAH
L ju d je  odprtih  rok - Jo že  J a n č ič  in M arjan  K o tn ik

a srečan ju  L jud i odprtih  ro k , akciji, ki že sedmo leto uspešno teče pod okriljem  revije Naša 
žena s podporo  M inistrstva za delo in pod  pokroviteljstvom  Sefke K učan , sta  b ila  m ed dob it
n ik i zahval tud i k ra ja n a  Raven p r i Šoštanju  Jože Jan č ič  in M arjan  K otn ik . P red laga teljica, 
se k re ta rk a  OZ Rdečega k riža  D arin k a  H erm a n , je  svoj predlog utem eljila z izgradnjo 

P ungartn ikove hiše, akcijo , ki jo  je  p red  trem i leti uspešno vodil in zaključil k ra jevn i odbor RK Ravne. 
T ak ra t in še m nogokrat p rej in pozneje sta bila glavna o rgan izato rja  del p rav  ta  dva k ra ja n a . Z ahvala je 
p riš la  nepričakovano  in Jože in M arjan  sta bila nem alo presenečena in  seveda vesela.
Z ahva la  ni sam o na jin a , trd ita , za liva la  gre  celotnem u odboru Rdečega kr iža  R aven  in še kom u  zraven . 
Seveda pa je  dobiti takšno  p rizn an je  posebno doživetje. V oktobrsk i številki N aše žene je  bilo objavljenih  
šestdeset kandidatov , ki so se izkazali v razn ih  hum anih  akc ijah . V ožji izbor jih  je  po preso ji petnajs tčlanske 
kom isije p rišlo  31 in ti so 15. novem bra v N arodn i galeriji v L jub ljan i iz rok  Štefke K učan preje li to poseb
no zahvalo. M arjan  in Jože sta se podelitve udeležila s svojim a družinam a in sek re tarko  Območnega 
zd ružen ja  RK in  poleg podelitve doživela še lep k u ltu rn i p rogram  in p rijazen  te r  neprisiljen  k lepet s prvo 
dam o Slovenije.
H um anosti se ne da ocenjevati, n iti je  p lačati. Z ahvala je  samo sim bolna. Največ pom eni človeku, k i poda
r ja ,  zavest, d a  je  n a red il nekaj dobrega. V p rim eru  izgradnje hiše za gospo P u n g artn ik  in  njenega sina se je 
odločitev KO RK  pokazala za še kako  prav ilno . P re j s tr ta  ženica zdaj živi zdravo  življenje, n jen  sin pa  se z 
novimi u stvarja ln im i močmi vk ljučuje v družbo .

MiKo



Odstop svetnika l’etra Rezmana, k ije  postal odgovorni urednik Lista

Hitro in tekoče je teklo delo na 16. redni seji sveta občine. Zajeten dnevni red 22. točk 
st» neprekinjeno obdelali v dobrih treh urah, sapo so zajeli šele pred 20. točko dnevne
ga reda. Zakaj so naredili predah ravno tu (gre za imenovanje novega uredniškega od- 
l)ora lis ta , ker je prejšnjemu mandat potekel že spomladi), ne vemo, ker je  potem pri 
glasovanju šla gladko skozi. Potrjen je bil nov odgovorni urednik Lista, Peter Rozman, 
tako da se ve, pod čigavim svinčnikom in radirko se bo zdaj pisalo (brisalo). Sledilo je 
presenečenje. Novo izvoljeni urednik je podal odstopno izjavo kot svetnik. Za to, kaj 
se kuha v Rezntanovi glavi, je  menda vedel le malokdo, sam pa meni, da biti urednik 
časopisa in hkrati svetnik ne gre skupaj.

Svetniki so sprejeli rebalans proračuna za leto 2000, statut občine in poslovnik sveta 
občine ter spet premetali članstvo v nekaj komisijah. Na v prašanja in pobude svetnikov 
je predsednik nadzornega odbora Bojan Kugovnič podal še zadnje odgovore (stvari se 
vlečejo že nekaj sej) in kazalo je, da so svetniki zadovoljni. Bomo videli.

Umik dveh točk, o rebalansu proračuna in o spremenjenem številu članov sveta KS 
Lokovica, katerega je predlagal Roglešek (SDS), ni bil potrjen.

Rebalans proračuna
O tem, kako se je razporejal in prerazporejal denar med letom, kje se je vzelo in kje 
dodalo, je uvodoma povedal finančnik občine Aleksander Nežmah. V rebalansu so 
zajete odškodnine od KS v v išini 55 milijonov, kar je novost, izkazuje pa se presežek 8 
milijonov, kar še vedno pomeni restrektivno naravnanost proračuna.
Frane Rogelšek (SDS) je na rebalans vložil amandma, konkretneje na postavko, ki go
vori o izvensodnih poravnavali in na postavko, ki govori o revidiranju poslovanja. 
Pm llagal je, da se tema postavkama ne nameni noben znesek. Amandma ni bil izglaso
van, rebalans je bil sprejet v predlagam obliki.

Statut naj bi zdaj “držal”
Statutarna komisija je pripravila predloge sprememb in dopolnitev statuta, katere je 
svetnikom razložil predsednik komisije Videmšek. Pripombo je imel samo Rogelšek, ki 
je opozoril na 26. člen. v katerem je manjkala četrta alineja. Predlogi sprememb in 
dopolnitev statuta, kakor tudi prečiščeno besedilo so bili soglasno sprejeto.

Odslej se ltodo svetniki ravnali [to novem poslovniku
Tega je ravno tako priprav ila Komisija za pripravo statuta in tudi nanj ni bilo pripomb. 
Skomšek (SKD) je menil, da bi bilo dobro opredeliti tudi občinsko volilno komisijo, ki 
ne spada pod pristojnosti sveta občine in se zato njeno delo ne ureja tako, kot velja za 
ostale komisije. Gre za to, da ji je mandat že potekel, novega imenovanja pa ni. 
Poslovnik sveta je bil soglasno sprejet.

Komisje, komisije, komisije....
Nekaj članov komisij ni več v Šoštanju, nekaj komisij ima premalo elanov, nekaj članov 
ne želi biti v določeni komisiji in tako naprej. Vse te kadrovske zadeve so svetniki spra
vili v red v enajstih točkah dnevnega reda.

Nov uredniški odhor
Staremu uredniškemu odboru je potekel m andat že na začetim poletja. Vendar se je 
odhor trudil še naprej in spravljal časopis pod streho iz meseca v mesec. Dolgo 
napovedana sprememba je torej prišla. Peter Rezman, ki je bil v.d. urednika sprva, je 
znova zavzel to mesto. Kot že uvodoma rečeno, pa je najbrž vse presenetilo, ko je 
županu na mizo položil pismeni odstop z mesta svetnika. Pojasnil je , da biti urednik 
časopisa in hkrati svetnik, ne gre skupaj. Eno svetniško mesto je torej prazno. No, 
najbrž ne Iw dolgo. Naslednji na listi že čaka...
Sicer pa bodo v uredniškem odboru od zdaj naprej sedeli (ne sedeli, ampak delali?) 
Andrej Starič. Jožica Andreje. Danilo Celml. Milojka Komprej. Marjana Celoflga in 
Brane Guzej. Novo izvoljenim je župan zaželel plodno in inovativno delo.

Odgovori na vprašanja svetnikov
Odgovore so dobili v pisni obliki in nanje svetniki niso imeli pripomb. So pa poslušali 
dokončno poročilo predsednika NO, od katerega so svetniki na predhodnih sejali 
zahtevali, da razišče nekaj po njihovem mnenju spornih zadev. Vprašanje je  bilo, ah je 
KS Šoštanj upravičena do izplačila sejnin. NO ne vidi razloga, zakaj ne. Problem je 
samo v tem, da ni poenoteno s statutom občine in zato priporoča, da se za vse KS v 
občini poenotijo navodila za delo svetov KS. Ravno tako NO ne smatra za sporno 
poravnavo občine z Rozmanom, k ije  dobil sodilo z občino. NO ni pravna ustanova, in 
če je sodišče odločilo v prid Rezmana, je  morda celo še najbolj prav, da je prišlo do 
poravnave v izogib nadaljnjim stroškom, meni predsednik NO. Ravno tako nima NO 
nobenih pripomb na porabo sredstev v kmetijstvu, na poravnavo računa za hrano 
pizzeriji Cigler ter za nabavo interneta za svetnika. Najemnine, ki so jih najemniki 
dolžni občini, se rešujejo, ena sporna zadeva pa bo dobila epilog na sodišču.

Pobude
Cesar in Valič sta se zavzela za svetlejše ulice in ceste. Medeče so v temi, Primorska cesta 
tudi. Valič je opozoril na smetišče, ki je nastalo na območju TOŠ, zanimalo pa ga je tudi 
parkirišče za tovornjake, ki so ravno tako našli mesto počitka na ozemlju bivše tovarne. 
Ravnjak je  predlagal občini, da odkupi še preostali del Langusove hiše ali pa odproda 
del. ki ga ima v lasti. Polovični lastnik ni dobro biti.
Goniboc bi rad informacijo, kako potekajo zadeve v zvezi z zdravstvenim domom. Kot 
jih pozna on, kažejo slabo. Pa tudi Pusti grad ostaja črna točka, saj smo že tudi v Listu 
opozarjati, da ga r azlični junaki izrabljajo za dokazovanje svoje predrznosti.
Rogelšek je dejal, naj se realizira težnja komisije za okolje in prostor, ki je že delala na 
tem. da se uredi parkirišče za tovornjake. K M W I pa sprašuje, kdaj bo objavila spisek, 
iz katerega bo razvidno, s katerimi pravnimi in fizičnimi osebami občina ne sme poslo
vati (nezdružljivost javne funkcije s profitno).

M.K.
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OBČINA ŠOŠTANJ
Ž U P A N  j |

o b ja v lja
JAVNI NATEČAJ ZA PROSTO DELOVNO MESTO

sve to va lec  žu p a n a  za  o k o lje  in p ro s to r

Z ah tev an i pogoji: . N
- u n iv e rz ite tn a  iz o b ra z b a  iz a rh i te k tu re ,  g rad b e n iš tv a  ali d ruge  
tehn ične ali d ružboslovne  sm eri,
- pet let delovnih  izkušenj
- zn an je  tu jega jez ik a  (angleščina, nem ščina)
- o p rav ljen  izp it iz po zn av an ja  Z akona o splošnem  u p rav n em  postopku  
(ta pogoj se lahko  izpolni n ak n a d n o ) , S
- zn an je  u p o rab e  rač u n a ln išk ih  p rogram ov
- vozniški izpit II ka tegorije ,
- poskusno  delo 3 m esece. A
Poleg naveden ih  pogojev m o ra jo  k a n d id a ti izpo ln jevati tud i splošne 
pogoje, določene v Z akonu  o delavcih  v d ržav n ih  o rgan ih . D elovno 
raz m erje  bom o sklenili za nedoločen s po ln im  delovnim  časom .
P isne p r ija v e  z dokazili o izpo ln jevan ju  pogojev, d o sed an jih  delovnih  
iz k u šn jah  in k ra tk im  živ ljenjepisom  pošljite  v osm ih d n eh  po o b jav i na  
naš naslov. P rijav ljen e  k an d id a te  bom o o izb iri obvestili v 30 dneh  po 
koncu  javnega  n a teč a ja .
D odatne in fo rm ac ije  so n a  voljo po te lefonu 03 898 43 00.

Ž u p an  O bčine Šoštanj 
M ilan K opušar

ZASLUZIMO NOVO SOLO■ V *Raziskave javnega mnenja v prid ene šole

Nova šola ni m ajhna s tvar, še posebej, č t ^ n e  ve, ali bo ena ali bosta dve. S tarši
zahtevajo  več inform acij in vključevanje širsč skupnosti p r i “od ločan ju . Na to 
temo so se p redstavn ik i svetov staršev obeh šoštanjskih  šol na  pobudo p redsed
nice sveta staršev K ajuhove šole, Vanice P e tro v ič , sešli v zadnjem  času k a r  
d v ak ra t.
S taršem  n i vseeno
S tarši so bolj ali m anj jasno  izrazili nezadovoljstvo nad  potekom  p rip ra v  na 
g radn jo  šole in se nagibali k  vzdrževanju  obeh šol. N jihov glavni argum ent je  b il, 
d a  Šoštanj m ora oh ran iti dve šoli, da je  delo na m anjših  šolah lažje in  bolj p r i
jazno , da je  m anj krim inala in da se o troci laže vzgajajo. Zanim a jih , kaj bo s 
p razn im i ob jek ti K ajuhove šole v p rim eru  izgradnje nove šole. D rago  K o ren , 
šoštan jsk i svetn ik , je  m enil, da je  nasilja med otroci m anj na m anjših  šolah in da 
so le-te bolj p rijazne  in dom ače. Z denko B erložn ik , D a rk a  D elopsta  in G rego 
K ladn ika je  zanim alo, zakaj je  najbo lj p rim erna  lokacija v M etlečah, k je r  ni 
nobene trgovine, cesta do tja  je  nev a rn a , avtobusno postajališče bo po trebno  in 
še m arsika j. Evo M ešič je  zanim alo: Z a k a j govorite vseskozi o eni kva lite tn i 
šoli. K a j to pom eni, d a  naši dve osnovni šoli, k i j ih  obiskujejo  otroci zd a j, nista  
kvalitetn i?
Velenje se ne bo več razv ija lo , ra zv ija l in g rad il se bo spet Šoštan j, je  bilo m ne
nje D raga  K o tn ika . Zdi se m u, da bi nap rav ili n ap ak o , če bi ne obdrža li obeh 
šol, da bodo n a e n k ra t tr i  telovadnice, ki jih  bo tre b a  vzdrževati, in  da  n a jb rž  
m ilija rda in še nekaj ne bo dovolj za tako šolo, kot bi jo  ra d  Šoštanj. D a ne bomo 
potem  leta in leta sta li na drugih  investicijah , ke r  se bo vse porabilo  za  to šolo, 
je  končal. Z denka B erložn ik  je  m enila, da glede na to , da  lokacija še n i določena 
in  glede na težave, ki jih  p redstav lja  p ridobitev  dovoljenj za g radn jo , Šoštanj še 
pet let ne bo imel nove šole.
D ržava d a  sred stv a  sam o za deve tle tko
Z upan  je  k ra tek : Šoštan j si zasluži novo šolo. D ržava  ne bo da la  sredstev, če 
grem o sam o v obnovo ali navadno  g radn jo . Razpis, na katerega se je  občina p r i
jav ila , dodelju je sredstva samo za devetletni p rogram . Za tega pa sta obe šoli 
neprim ern i. Poleg tega je  znano , da so se svetniki občinskega sveta že le ta 1998 
izrek li za eno šolo.
A rgum enti za eno  šolo
K valiteta in  še k a j, to je  p revladovalo  p r i raz iskavah  in p r ip ra v i investicijske 
dokum entacije , ki jo  je  p rip rav lja lo  pod je tje  PR O  PLU S. P redstavn ica  pod je
tja  B o jan a  Sovič p rav i, da  bi bila šola z 28 oddelki za  Šoštan j dovolj ve lika , p a  
še vseeno ne p red sta v lja  “ve like” šole. P od jetje  je  ponudilo tud i drugo m ožnost, 
eno novo in eno sta ro  šolo, vendar raziskave in tu d i odloki M inistrstva za šol
stvo o velikosti oddelkov kažejo , da je  za Šoštanj p rim erne jša  in racionalnejša 
ena šola.
Po m nen ju  M in istrstva  za šolstvo sta obe šo štan jsk i šoli za devetle tko  
neprim ern i. Soli b i bilo treb a  p reu red iti, saj po teka devetletni p rogram  po sis
tem u tr ia d , k a r  pa  zah teva poseben vhod , garderobe in  vse ostalo za nižje stop
nje.
Z nan je  p roblem  u p ad a n ja  ro jstev  in tu d i v anke ti, ki je  bila op rav ljena letošnje 
leto v Š oštan ju  (gradivo so dobili vsi s ta rš i), se dom ačini iz rekajo  za eno šolo. 
Rešitev je  to rej ena sodobna, dobro  u re jena  šola, ki ne bi bila n ik ak ršn a  k a sa r
n a , temveč otrokom  prijazen  in pozitiven k ra j.

N a s v e t  Z I M S K I  OP REMA
V času od 15.11.2000 do 15.3.2001 morajo biti osebna in tovorna vozila opremljena z 
zimskimi gumami. Zimsko opremo dvoslednih motornih vozil z največjo dovoljeno maso, 
ki ne presega 3.500 kg, in njihovih priklopnikov, sestavljajo: zimske pnevmatike na vseh 
kolesih ati poletne pnevmatike in v priboru ustrezno velike snežne verige za pogonska 
kolesa ali verigam enakovredni pripomočki. Vozila s štirikolesnim pogonom morajo imeti 
v primem stalnega pogona snežne verige vsaj za zadnjo os in v primeru priklopljivega pog
ona vsaj za stalno vklopljeno os.
Zimske pnevmatike so tiste pnevmatike, ki imajo na boku proizvajalčevo oznako M+S. 
Vozniku, ki pozimi oz. v zimskih voznih razmerah nuna predpisane zimske opreme, poli
cist izreče kazen v višini 20.000 SIT po členu 172/5-1ZVCP, vozilo izloči iz prometa in 
vozniku prepove nadaljnjo vožnjo.

SMRTI
V  č a s u  o d  2 4 .  1 0 . d o  2 1 . 1 1 .  s o  u m r l i  

Štefan BOVHA, Ravne 153 a 
Francka KUGONIČ, Florjan 126 
Anton SKORNŠEK, Ravne 202 

Angela SAMOBOR, Gaberke 108 
Štefanija VISOČNIK, Bele vode 64

POROKA
2 8 . 1 0 .  sta s e  p o r o č i l a  

Suzana JELEN, Aškerčeva 24, Šoštanj in 
Aleš FERENC, Aškerčeva 24, Šoštanj

KRSTI
V mesecu oktobru so bili krščeni VID. TINA, ŽAN, MAJA in NIK.

I  • • • • • •
Ježek  ali d inozaver
Tako naj bi izgledala nova šola. Naj bi bila v treh  k rak ih  s posebnim  vhodom za 

» sa k o  triado  (tri generacije). Idejne p ro jek te  je  p rip rav il a rh itek t N ande 
K o rp n ik  za možnost m anjše (lokacija zdajšn je Bibe Roeck) in večje šole.
K aj pa  uč ite lji o beh  šol
U čitelji so za obstoj obeh šol. Bojijo se povečanega vandalizm a, p rav ijo , da je  
velika šola učencem nep rijazna . S krb i pa  jih  n a jb rž  tud i izguba delovnih mest. 
R avnateljem a, p ro f. D ark u  M enihu in  Vidi R udn ik , ni lahko. Za bibarekovo 
šolo d en a rja  za vzdrževanje ni. Da je  na rušilnem  obm očju, so govorili leta nazaj 
in zda j, da se ne splača. R avnateljica Vida R udnik  je  p rizad eta , toliko bo lj, ker 
je  nem očna. Sola je  res v slabem  stan ju , dan  za dnem  se bo ji, d a  bi se ka teri od 
o trok  poškodoval, sk rb i jo  za kolektiv in bolijo jo besede, da je  šola v slabem 
stan ju . V kakšnem  pa naj bo , če se ne sme popravljati?!
D arko M enih je  sklonjene glave. Sola KDK ima bogato zgodovino, to je  bivša 
m eščanska šola in je  dala iz svoje srede k a r  nekaj znanih  imen. Tudi on se zave
d a , da p rih a ja jo  sprem em be. Kot dober pedagog jih  seveda sprejem a v p rid  
o trokom . Kot vodja kolektiva p a ...
Z upan in Celofigova p ro ti pom islekom
D enar nas čaka , m i p a  se ne zganem o, meni župan . L ahko tud i pokrpam o šolo 
Bibe Roecka in se p repustim o toku  časa , k i nas bo spet p reh itel in povozil. Za 
telovadnice in šolo KDK se iščejo drugi p rogram i, ki bi zapolnili p ro s to re , ven
d a r  dokler stvari niso bolj ja sne , o tem župan  ne želi govoriti. Z a Šoštan j je  to 
zd a j priložnost, d a  nared i n eka j za  svoje o troke, da  jim  nudi dostojno izo
braževan je , m eni žup a n . L okacija  še n i čisto dorečena, ko  p a  bo, bodo posto p 
k i za  pridob itev dokum entacije  tekli pospešeno, ta k  je  dogovor s pris to jn im  
uradom , za tr ju je  M arjana Celofiga.
S k ra jn i čas je , da se dogovorim o, stopim o skupa j, občina, d ržava in ru d n ik  s 
svojimi sredstv i in pristopim o k g rad n ji, je  zad n ja  beseda žu p an a , ki d o d a ja , da 
se nam  neka te re  občine že sm ejejo, k e r  ne zgrabim o ponujene dobrine. Nova  
šola ni m a jhna  jjr id o b itev  za  občino, sa j je  to šola za  vse o troke v občini, ne 
sam o za  m esto Šoštanj.

M nenja staršev osta ja jo  deljena , občinskim  službam  pa so naložli, naj se torej 
zgradi šola, č im prej, po ugodni ceni te r  dostopni in h itr i varian ti. In  da bo seve
da najbo ljše , k a r  je  m ožno, za o troke. V endar h k ra ti, da  naj se ob tem ne po
zabi na podružn ične šole, ki so v občini k a r  štiri.

M iKo
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PETJE JIH  BREZI ZE 25 LET
M oški pevsk i zb o r  R avne

K
spet pa Z dravko  Z upančič. P etindvajset let so p ri zboru  vztra ja li A nton T ajnik , 
Jo že  P ra p ro tn ik , Jo že  M edved, F ra n c  P ečovn ik , M artin  O b šte te r  in Jože 
G oršek , zbor pa se lahko pohvali tud i s trem i lastnim i pesmimi. Dve je  napisal 
F ran c  P ečovn ik , eno pa F ran c  H udom al. P rired il jih  je  Z dravko  Z upančič. 
U spehi sprem ljajo  zbor skozi le ta , člani pa vabijo v svoje vrste predvsem  m lade 
pevce, sa j, kot p rav ijo , n jihova grla včasih ne sledijo več želji srca.

M. K.

aj p rav ijo  za Slovence? Ce so tr ije  sk u p a j, že zapojejo . No, v 
moškem pevskem  zboru  Ravne jih  je  nekoliko več, zato so njihove 
pesm i toliko bolj p rijazn e , dom ače in ušesu te r duhu  všečne. Tako 
po jejo  že 25 let in v nedeljo po m artinovem  so svoje d ružen je  

po trd ili s koncertom , ki so ga p rip rav ili v domačem k ra ju . Lepo je bilo. K ako ne 
bi bilo? Slovenska pesem , ki je  p rep lav lja la  nab ito  polno dvorano  k rajanov , se 
je  čula še pozno v noč.
V u radnem  delu so člani zbora p reje li tud i p rizn a n ja , b ronaste  in sreb rn e  te r  
zlate G allusove značke , k a tere  so iz rok  N eve T ram puš s Sklada za ljubiteljske 
k u ltu rn e  d e jav n o sti p re je li Jo ž e  P ra p ro tn ik ,  F ra n c  P e č o v n ik , M artin  
O b š te te r , Jo že  G oršek . F ra n c  Ja z b e c , S tane P o d b re g a r , F ra n c  L enko  in 
H erm a n  P erg o v n ik . Posebna p rizn a n ja , nekakšno nagrado  za dodatne zasluge 
p r i  zb o ru , pa je  podelil P e te r  O b š te te r , p redsedn ik  KUD R avne, Jo že tu  
M edvedu, Z dravku  Z upančiču  in A lojzu P o d v ra tn ik u . Z bor je  p re je l tudi 
številne čestitke in med tistim i, ki je  stisnil roko p redsedn iku  zbora  Ivanu  
T opiišku , je  bil tud i šoštan jsk i župan  M ilan K opušar. Slovesnosti so se s šestimi 
pesmimi p rid ru ž ili tud i pevci M oPZ Lokovica.
R avenski zb o r je  ob svojem jub ile ju  izdal b ilten , (zanj sta se še posebej tru d ila  
P e te r  O b š te te r  in M arjana  K otn ik  z odličnim  veznim tekstom ), iz katerega 
lahko pot zbo ra  dob ro  spoznate. MoPZ s e je  v začetku im enoval Čebelica, k e r je  
bilo v n jem  precej čebelarjev , njegov p rv i zborovodja pa je  bil A ndre j P ačn ik .
N adaljeval je  Ludvik G lavnik , nato  M itja Venišnik te r Tea P lazi, vmes in zdaj

SKRIVNOSTI ŽIVLJENJA V PODZEMLJE
M ladi raziskovalki N a ta lija  H udourn ik  in A leksandra  Z a jc

P
rav zap rav  b i bilo n ju n  uspeh v redno  zabeležiti že p red  časom. 
M ladi raziskovalki N ata lija  H u d o u rn ik  iz R aven in A leksandra  
Zajc iz G aberk  sta spom ladi p rvič razgrn ili svojo raziskovalno 
delo s pod roč ja  življenjskih  pogojev v kraškem  podzem lju Tisnika 

in z njo v tak i m eri p rep riča le  kom isijo, da sta  dosegli drugo mesto (prvega ni 
bilo) v okviru  m ladih raziskovalcev občin V elenje, Šoštanj in Š m artno  ob P aki. 
Ta uspeh pa je  bil le stopn ička , ki ju  je  p ripe lja la  na d ržavno  prvenstvo , k je r  sta 
na področju  biologije zasedli z isto raziskovalno nalogo prvo mesto. To pa je , če 
le m alo poznam o raziskovalno delo in sam o skrom no rečem o, lep uspeh. 
N ata lija  in A leksandra sta p rija te ljic i, d ijak in ji splošne gim nazije v Velenju, ki 
ju  je  k raziskovalnem  delu , odkrito  p r izn a ta , pritegnila tud i Zoisova štipendija. 
K akšno  dobro ra ziskova lno  delo bi pom agalo , so jim a svetovali in punci sta 
ugriznili.
Z akaj ravno  k raško  podzem lje, zakaj H uda lu k n ja , o tem bi lahko rek li, da je  
pač naneslo tako , saj ju  zanim a naravoslovje . M entorica, za k a te ro  trd ita , da je  
bila od lična, je  bila Je lk a  F lis, kom entor pa Ja n ez  S vetina , med drugim  tud i 
jam ar. Skupno so se lotili dela in dekleti p rizn av ata , da nista vedeli, kaj ju  čaka. 
R aziskovalno delo ni posedanje za toplo pečjo , to že lahko rečeta . O kusili sta 
vlažnost in tem ačnost k rašk ih  jam , spoznali floro in favno, ki se lahko razv ija  v 
n o tran jo sti, delali m eritve vlage v z ra k u , ta l in še česa. Svoje izsledke in najdbe 
sta p reizkušali v la b o ra to riju  te r  jih  p rid n o  beležili in oblikovah. P r i  n jun ih  
raz iskavah  je  pom agal tud i E R IC o, ki jim a je  nudil po trebne  nap rave  in tako je  
nasta la  obsežna raziskovalna naloga, p rek  50 s tran i, v k a te ri je  kup  tabel in 
grafov, sličic in slik in tek sta , vse skupaj pa je , verjem ite , zelo zanimivo.
Še sam i sta p resenečeni in veseli, saj se je  z raziskovanjem  p o trd ila  tud i n juna  
p rvo tna  h ipo teza, da  so v daljših  rov ih , kot sta Lisičji in M edvedji rov v H udi 
luk n ji, razm ere bolj podobne pravim  krašk im  jam am . Izkazalo se je , da je  v 
k ra jš ih  rov ih , kot sta  P ilanca in Špehovka, večji vplivi zunanjosti.

Z avedata pa se, da sta le delno odkrili podzem lje T isnika in n juno  raziskovalno 
delo k a r  kliče po tem , da bi ga nadaljevali.
Z aenk ra t pa  to ne gre, p rav ita , saj sta že do sedaj delali na  tem  dve leti. P red  
v rati je  m atu ra  in časa jim a zm anjkuje. K ljub tem u ju  raziskovalno delo še 
n ap re j p riv lači. Š e posebej, k e r sta po prvem  m estu v d ržavn i, ki je  bilo 
razglašeno v C ankarjevem  dom u, navezali stike z drugim i raziskovalci. Tudi 7. 
festival znanosti z m ednarodno  udeležbo, kam or so bili povabljeni m ladi 
raziskovalci srednješolci, ju  ni pustil h ladnih .
Jasno . Takšni smo ljud je . Ko nekaj izvemo, odkrijem o, hočemo izvedeti še več. 
Tudi A leksandra in N ata lija  sta na dobri po ti, saj jim a bo tud i š tud ij, za k a te re 
ga se odločata (biologija in kem ija), nudil dosti izzivov.

MiKo

TREZEN PREMISLEK IN USPOSOBLJENOST V NESREČI
P ogovor z gasilskim  p o ve ljn iko m  B orisom  L am bizerjem

i
Borisom L am bizerjem , poveljnikom  gasilskega poveljstva občine 

Š oštan j, sva se zm enila za k ra tek  klepet. Malo težko sva uskladila 
te rm ine, tako  da v o k to b ru , mesecu požarne  varnosti, enostavno 
ni bilo časa za sestanek. Zato pa je  bila zak ljučna va ja , ki so jo  

up rizo rili konec ok tob ra  v bivši tovarn i u sn ja , dobrodošla tem a, da rečemo 
besedo še o čem drugem .
N am en vaje je  bil ugotoviti, kako  p rep reč iti razširitev  p o žara  na stanovanjske 
ob jek te , k i se d ržijo  p ro sto rov  tovarne . P ožar v  tovarn i bi bilo nam reč  
nem ogoče zadušiti, je  ocena L am bizerja. N e ka j za ra d i prostorov, k i so tako  
d o tra ja n i, d a je  sm rtno  nevarno  se g iba ti p o  n jih , n ek a j p a  za ra d i te žke  dostop
nosti do no tran jo sti tovarne. Z m ehanizacijo  je  sploh nemogoče p ro d re ti v 
n o tran jo s t, tako  da so se gasilci p r i vaji osredotočili na varovan je  stanovanjsk ih  
objektov. Cilj vaje je  uspel, sodelovalo je  okrog 90 gasilcev šoštan jsk ih  društev , 
k i so si imeli p riložnost u s tv a riti sliko, kako  b i ravnali v p rim eru  resne in te r
vencije. V tovarn i je  že tr ik ra t zagorelo, ne sm em o si za tiska ti oči p re d  dejstv i, 
je  resen poveljnik.
Beseda je  tek la tud i o delu poveljstva , ki delu je v okviru  G asilske zveze Velenje 
že prib ližno  pet let. G asilsko poveljstvo občine Šoštanj ni p rav n a  oseba. Je  
o rgan , ki k o o rd in ira  delo in finance med d ru štv i v občini. Na sk rb i ima finančna
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PONUDBA PODJETJEM IN PODJETNIKOM

DEVIZNA POSOJILA

Uvoznikom opreme in repromaleriala nudimo devizna 
posojila v nemških markah.

ROK VRAČILA: do enega leta.

POGOJ: plačilni promet se opravi prek Banke Velenje, 
d.d., Velenje, bančne skupine Nove Ljubljanske banke.

IZHODIŠČNA OBRESTNA MERA: 6-mesečni EURIBOR + 
2,28 % za nemško marko, s klavzulo o prilagajanju.

Podrobnejše informacije dobite 
na telefonski številki 899 52 20 in 899 52 23.

banka velenje
Banka Velenje, d.d., Velenje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

Knjižni kotiček

V KNJIŽNICI SE OBETAJO PRIREDITVE
Vsem, ki so se vpisali v mesecu ok tobru , je  knjižnica podarila članarino za 
leto dni. Tako so ob koncu ok tobra beležili 200 novo vpisanih bralcev. P rav  
tako se je  povečal obisk v knjižnici. Zal pa za rad i pom anjkanja sredstev do 
konca leta ne bodo nabavljali nove lite ra tu re . Pogovarjajo se tudi o p rire 
ditvah . ki naj bi bile v knjižnici. O le-teh bodo bralce posebej obveščali. 
Vse tiste, ki so se vpisali v ok tobru  in m orda niso dobili izvlečka o našem 
prav iln iku , prosijo , da jih  opozorijo ozirom a praviln ik  ob naslednjem 
obisku vzamejo s police.

M arjanu  B oruta

sredstva iz p ro ra ču n a  in finančna 
sredstva iz požarn ih  tak s, s k a te ri
mi razpolaga v dogovoru s poveljn i
ki in p red se d n ik i vseh š tir ih  
d ruštev . P redvsem  pa poveljstvo 
sk rb i za dolgoročno nač rto v an je  
k a tego rizac ije  d ru š tev , za o rg a
n iz irano  izobraževanje te r  usk la
jeno delovanje na  našem  obm očju.
Poveljstvo je  nekako “pok rilo "  tud i 
gasilce to v a rn e  u sn ja  in jim  
omogočilo delovan je  (seveda ne 
operativno), dok ler bodo želeli.
Z žu p a n o m  p r ip ra v lja m o  dolgo
ročni p la n  o nabavi gasilske tehnike in ured itv i a la rm iran ja , j e  n a ka za l 
Lam bizer prihodn je  aktivnosti. R avno  tako  bo po trebno resno razm išlja ti o 
oprem ljenosti p ro ti pop lavam  in načinu  reševanja  v p rim eru  plazov.
Res je  vloga gasilcev v današn jem  času zelo raz širjen a , zato je  po trebno  nenehno 
izobraževanje in usposabljan je. Tega se v šoštanjskem  poveljstvu dobro zaveda-
j ° '
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S o b o ta .  2 5 .  n o ve m b er  ob  I B . uri -
E N O  P E S E M  P E T I . večer  l ju d s k ih  p e sm i in v iž  ( tr io  S ta r i  
R a ven ča n i, L o jzka  Je ze rn ik  in M alčka  Jelen , R ovšn ikova  M ic k a ,...)  
- organ iza to r: S k la d  R S  za  ljub ite ljske  in ku ltu rn e  dejavnosti. 
K u ltu rn i dom , Š o šta n j. V stopnina  500 SIT.

T orek , 2 8 .  n o ve m b er  ob  IB . uri -
O B VLA D AJM O  V SA K D A N JE  S T IS K E - p r e d a v a n je  Z vo n ke  Sevšek, 
spec. k lin ične psiho log ije - o rgan iza tor: H ospic.
S e jn a  soba zd ra vstven eg a  dom a  Velenje.

P e te k . 8 . d ec em b e r  ob  1 8 .0 0  -
Ja v n i nasto p  učencev g lasbene šole Šoštan j; K u ltu rn i d o m . Šoštan j.
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KMETIJSKA
SVETOVALNA

SLUŽBA
SLOVENIJE

DOMAČIH ŽIVALI
e to šn je , že deve to , posv e to v an je  o p re h ra n i dom ačih  
živali je  zope t p riv ab ilo  v R adence  štev ilne s tro k o v 
n jak e  in  dalo  m ožnost, da  nova d o g n an ja  p renesem o  v 
p ra k s o , v v sa k d a n je  delo  in  d a  izm en jam o iz k u šn je . 

P ro f .  A n d re j O re šn ik  je  v u v o d u  u go tav lja l, d a  se je  z izbo ljšan im  
stro k o v n im  delom  n a  k m e tija h  p rec e j izb o ljša la  m lečnost k rav . Do 
le ta  1990 je  b ila  p o v p reč n a  m lečnost k ra v  n a  k m e tija h  3.792 kg m leka 
v s ta n d a rd n i la k ta c iji . V le tu  1999 pa so re jc i k ra v , k i so v A in  A P 
k o n tro li, dosegli 4 .943  kg m leka v s ta n d a rd n i la k tac iji . V sebnost 
m aščobe je  b ila  v 80 -tih  le tih  ok rog  3 ,78  %  in  se je  do  le ta  1999 
povečala  v p o v p reč ju  n a  4 ,1 6  % . P ra v  ta k o  se je  vsebnost b e ljakov in  
v m leku  povečala  od 3 ,09  %  n a  3,32 % . Z re z u lta t i , k o t j ih  dosegajo  
n a jb o ljš i re jc i, lah k o  povečam o d o h odek  na k m e tija h  do 30 % , ugo
ta v lja  p ro f. O re šn ik . To je  mogoče doseči z izbo ljšan jem  p rid e lan e  
k rm e , p rav iln im  ocen jevan jem  h ra n iln e  v red n o sti k rm e , učinkov itim  
voden jem  p re h ra n e  k ra v , te le t in  p lem ensk ih  te lic . Več bo  p o treb n o  
s to r iti p r i  u v a ja n ju  nov ih  no rm ativ o v  v p re h ra n o  k ra v  m olzn ic , v 
p re p re č e v a n ju  onesn ažev an ja  o k o lja  z d ušikom , p r i  sp rem em bah  v 
kakovosti m lečne m aščobe in  b e ljak o v in  te r  p r i  sp rem em bah  v 
p o sto p k ih  p r id e lo v an ja  k rm e  in k o n ze rv ira n ja .
D a je  mogoče z delom  v k ro žk ih  re jcev  doseči velik  n a p re d e k  p r i 
g o sp o d a rje n ju  na k m e tija h , je  p o trd il tu d i K a r l W u rm , svetovalec 
p r i  š ta je rsk i deželn i km etijsk i sve tovaln i služb i. O b sodelovan ju  sve
to v a ln e , k o n tro ln e  in  v e te r in a rsk e  službe so dosegli n a jv eč ji n a p re 
dek  p ra v  z izbo ljšan jem  p re h ra n e  živali. V k ro žk ih  (10 srečan j na  
leto) ocen ijo  p o d a tk e  in  uspešnost posam ezn ih  km e tij, razč len ijo  
k azalce  p ro izv o d n je  in  ekonom ike, j ih  m ed seboj p r im e rja jo  in  
n ak aže jo  m ožnosti za iz b o ljšan je  s ta n ja . P osebno  in  pom em bno 
m esto p r i  tem  p a  zavzem a izm en java izk u šen j m ed udeleženci k ro žk a . 
Z a in te re s ira n i k m e tje  se s posebno  pogodbo zavežejo , d a  bodo  v 
k ro ž k u  sodelovali v sa j eno le to , d a ja li n a  razpo lago  p o d a tk e  in  vodili 
p o tre b n o  ev idenco .
S tro k o v n jak i in š titu ta  v G um penste inu  so se u k v a r ja li  z oceno 
za u ž iv an ja  k rm e  p r i  k ra v a h  m olzn icah  in ugotovili, d a  je  p r i  oceni 
konzum acijske  sposobnosti k ra v  p o tre b n o  u p o štev a ti vplive pasm e in 
za p o re d n e  la k tac ije  ko t tu d i vpliv  žive teže , p r ire je  m leka , količine 
m očne k rm e , vsebnosti N E L , s tad ij la k tac ije  in  le tn i čas.
R aziskave  K m etijskega in š titu ta  S lovenije so b ile  u sm erjen e  v ugo
ta v lja n je  p r im e rn o s ti u p o ra b e  nem šk ih  D LG  ta b e l za do ločan je  
h ra n iln e  v re d n o s ti osnovne k rm e  p r i  n as . U gotovili so, d a  je  te  tabele  
za  p r ib liž n o  oceno h ra n iln e  v red n o s ti k rm e  in  iz ra č u n  k rm n ih  
o b ro k o v  m ožno u p o ra b iti  p r i  k v a lite tn i k rm i, p r i  slab i k rm i p a  ne 
dosegam o n jih o v ih  p o v p reč n ih  v red n o sti iz DLG tabe l. Iz  tega sledi, 
d a  je  za iz ra č u n  u strezn eg a  k rm n eg a  o b ro k a  n a jb o lje  u p o ra b iti 
d e jan sk e  re z u lta te  kem ične ana lize  k rm e .
V emo, d a  v isoke te m p e ra tu re  in  re la tiv n a  z ra č n a  vlaga negativno  
v p liv a ta  n a  p ro izv o d n jo  k rav . Z raz isk av a m i je  b ilo  ugo tov ljeno , da  
se je  s povečan jem  p o v p reč n e  d n ev n e  te m p e ra tu re  za  lo C  (v obm očju  
od 15 do  25oC) p r ire ja  m leka po k ra v i zm an jša la  za 1,8 kg n a  d an , 
su h e  snovi b rez  m aščob  za 1,7 g/kg, vsebnost b e ljak o v in  za 0 ,1  % , 
lak toze  za 0 ,0 7 % . N egativen  vpliv na  količ ino in vsebnost m leka je  bil 
ugo tov ljen  tu d i z a ra d i v isoke z ra čn e  vlage. S prem em be v sestav i in 
ko lič in i m leka so se po jav ile  že p r i  te m p e ra tu r i  n a d  15oC in  te m p er
a tu rn o  - v lažnostnem  in d ek su  n a d  60. T orej je  pom en  p re z ra č e v a n ja  
hlevov za uspešno  re jo  k ra v  m olznic še k ak o  pom em ben , a se v p r a k 
si še ne  u pošteva  dovolj.
D r. K a rl B u c b g ra b e r  z in š titu ta  v G um penste inu  je  izpostav il p ro 
b lem  p riso tn o s ti k lo s trid ijev  v m leku , k i po v zro ča jo  v p ro izv o d n ji 
v iso k o k v a lite tn ih  izdelkov  (m ehk ih  in  t r d ih  sirov) velike težave. Za 
k a k o v o s t su ro v eg a  m le k a  je  o d g o v o ren  p ro iz v a ja le c  m lek a  in  
m le k a rn e  b o d o  to  od n jega vse bo lj zah teva le . V A vstriji in  d ru g ih  
e v ro p sk ih  deže lah  se o b e ta , d a  bo  vsebnost k lo s trid ijev  v m leku 
p o sta la  eden  izm ed k r ite r ije v  za p lačilo  m leka. K m etovalec im a s 
sp rav ilom  in  k o n ze rv ira n je m  čiste , z zem ljo n eonesnažene  k rm e , 
p az ljiv o stjo  p r i  k rm lje n ju  in  m olži veliko m ožnosti, d a  se tem u  p r o 
b lem u izogne. N a jm an j k lo s trid ijev  (spo re  m aslenok islin sk ih  b a k te 
r ij)  so našli v tra v n i silaž i, ko je  b ila  košena zgoda j, ko je  vsebovala 
od 50 %  - 60 %  suhe snov i, je  b ila  d o b ro  s tlač en a , košena v suhem  
v rem enu  z n as tav ljen o  višino košn je  5 do 7 cm . N ajbo lj se m leko 
okuži s k lo s tr id iji  s k rm lje n jem  tra v e  silaže, k i v sebu je  m asleno  k isli
no. V ažna p a  je  tu d i č istost k ra v  te r  u s trez n a  h igiena p r i  molži te r  
u p o ra b a  ra z re d č e n e  gnojevke ta k o j po  k ošn ji in ne 14 d n i po k ošn ji 
k o t v e lja  v sp lošn i p ra k s i.
O p isa la  sem le n e k a te re  p risp ev k e  in raz isk av e , k i so b ile  p re d s ta v 
ljene n a  p o sv e to v an ju , saj za vse n i p ro s to ra  v našem  k o tičk u . U pam , 
(la vam  bodo  te in fo rm ac ije  ko ris tile  p r i  vašem  g o sp o d a rjen ju  na 
k m etiji.

L id ija  D iklič , k m e t. inž.

Ž I V L J E N J E

Modna hiša Acman znana
i ačetki danes uspešne in  p riznane  m odne hiše A cm an segajo v čas, 

ko se je  lastn ica E d ita  A cm an odločila, da ne bo več m atičarka  na 
občini, da  bo svoj čas o rgan iz irala sam a. Z ato , da greš na  svoje in 
uspeš, pa  je  po trebno  vebko discipline. N ajp re j v z tra jaš , k e r  veš, 

da  m oraš p o rav n a ti dolgove, na to  pa ti d isciplina p reide v navado.
Razvoj je  po tekal od začetnih  poizkusov s stro jn im  pletenjem  p rek  ročnega b a r 
v an ja  in šivanja svilenih izdelkov. P od jetje  se je  razv ijalo  in  E d ita je  nagovar
ja la  svojega moža B orisa  S tro p n ik a , na j se ji  p rik ljuč i. On pa je  imel ko t dok
to r  kem ijskih znanosti in d irek to r  raziskovalnega in štitu ta  ER IC o povsem druge 
izzive in  cilje. V endar so se sčasom a njegovi pogledi na  razvoj in naloge in štitu 
ta  začeli razlikovati od načrtov  ustanovite lja . In  med različnim i ponudbam i je  
spreje l izziv na zanj povsem novem področju .

Udita in Boris Stropnik

Danes se zdi, da sta popolnom a usk lajen  p a r  in da bi bilo podjetje  b rez enega 
drugačno. O biskali smo ju  v novem poslovnem objek tu  v G rižah , ki zgleda kot 
nekakšen novodobni kozolec, a rh ite t N ande K orpn ik  pa je  zanj dobil P lečniko
vo nagrado , najpom em bnejšno strokovno nagrado  na področju  a rh itek tu re . 
Tako si že vse leto tekstilci in a rh itek ti podajajo  k ljuko na njihovih vratih . 
P od jetje  Acman ima 32 zaposlenih, vertikalno pa razv ija proizvodnjo  in trgovi
no. N jihova šiviljska delavnica ima p ro sto re  na  P artizansk i v Š oštanju , tre n u t
no dva bu tika  pa se n ah a ja ta  v Velenju in G rižah. Kot eno pom em bnejših panog 
pa Boris izpostav lja , lahko bi rek li, raziskovalno delo. Ge so včasih m odni 
k rea to rji ponujali dve, največji pa  tr i  ah  š tiri nove kolekcije na  leto, p riha ja jo  
danes nove kolekcije v trgovine vsakih š tirina js t dni. Za to je  po trebno  razviti 
sistem za čim h itre jš i razvoj novih kolekcij, k a r  p ri Acmanu počnejo v sodelo
vanju  s tekstilnim  oddelkom  na m ariborsk i univerzi.
M enita, da ima d ružinsko  podjetje  vehko p rednosti. Tu je  več zaupan ja  med 
sodelavci, p a  tu d i čas za pogovore in odločitve n i omejen le na delovni čas, 
am pak posvetijo poslom tud i kakšen pogovor med nedeljskim  kosilom. Za uspeh 
so po trebn i ja sn i k rite riji, n a  ka tere  ne smeš nikoh  pozabiti, p rav ita . Vedeti 
m oraš, kaj žehš. V tekstiln i in d u striji je  pom em bno, da si drugačen od drugih , 
prepoznaven . Tako podjetje  posveča največ pozornosti ženskam  sredn jih  let, ki 
im ajo izoblikovan stil. Takšnim , kot je  lastn ica. Zato se je  odločila, da sama 
nastopi v propagandn ih  m ateria lih . Kot večina vsakdanjih  žensk, p rav i, se ne 
m ore poistovetiti z m ladim i suhicam i, kakršne so m anekenke.
Ženske vedo, da bodo v bu tik ih  Acman našle kvalite tna p rak tičn a  oblačila iz 
m aterialov, k i se ne m ečkajo. In  h k ra ti m odna. Danes lahko m ed njihovimi 
izdelki izb irajo  med 140 modeli v desetih  velikostih. Za pom lad 2001 pa 
p rip ra v lja jo  novo blagovno znam ko za m lade močnejše ženske in dekleta.
Z a konec p a  še m oški, boste oblekli tud i n jih?
Ne, m oške kolekcije  A cm an ne bo. Če hočeš biti dober, se m oraš specializirati.

U. M.

D RO BIŽ
KAKO M  ZABAVO?
Skoraj vse ženske se danes ubadajo z vprašanjem , kaj obleči za zabave, ki se 
v predprazničnih dneh k ar vrstijo?
Edita Acman: Predvsem naj se ženske oblečejo tako, da se bodo lahko slačile. 
Na zabavah je ponavadi tako, da vzdušje postaja bolj sproščeno, tem peratu
ra  se dviga, ljudem pa postaja bolj vroče. Zato je  praktično in modno, da se 
ženske oblačijo v plasteh. Prim erni so bodiji, puliji brez rokavov, majčke; 
lepo, če v kompletu z bluzo, m orda šalom. Oblačila pa morajo poživeti svetleče 
nitke, pasovi, trakovi ah bleščice, ki so letos pogoste tudi v dnevni modi.

Profesionalnost v tnrizem
Tu ristična zveza občine Šoštanj je  

na  zadnjem  sestanku  v začetku 
novem bra dobila sek re tark o , ki 

bo  za m ajhno  n ag ra d o  o p rav lja la  
tekoče posle. P redstavn ik i tu rističn ih  
d ru štev  so se s trin ja li, d a  je  nu jno , da 
tud i na področje tu rizm a stopi profe- 
siona-lizem. Nova se k re ta rk a  zveze je

A lenka S la tn e r, zaposlena v Term ah 
Topolšica.
H k ra ti  je  tu r is tič n a  zveza dobila 
delovno skupino, ki jo  sestavljajo vsi 
p redsednik i d ruštev  in p redstavnica 
občine. N jena naloga pa bo predvsem  
operativna in koord inacijska.

U. M.

SPET NEHVALEŽNO ČETRTO
R ad ljah  ob D ravi sta 

b ili odigrani dve koli, 6. 
in  7 ., slovenske šahov
ske lige. E k ip a  SK 

Šoštanj je  v 6. kolu  prem agala ekipo 
D obja s 6:0, v 7. pa  je  bila boljša od 
ekipe G riž s 4 ,5 :1 ,5 . Tako so šahisti 
Š o štan ja  zak lju č ili tekm ovan je  na 
odličnem 4. m estu s 23,5 točkam i. Med 
22 ekipam i je  p rv o  m esto osvojila 
ekipa Palom e z 29,5 točkam i p red  
ekipo Slovenskih K onjic z 29 točkam i.

Za Šoštanj so ig rah  S re čk o  Čiilk, 
F ra n c  S tro p n ik , Ivan  K ovač , D rago  
Š um nik  - L u k a , B obo  K nežev ič , 
R ob i P o d lip n ik , S and i F e re n c  in 
G egor R upnik .
P a še dom ači p rag . N a hitropoteznem  
šahovskem  tu rn ir ju  k luba je  ok tobra 
zmagal D rago Šum nik - L uka, p red  
Culkom in S tropnikom . V novem bru 
je  b il p rav  tako  najuspešnejši Šum nik 
p red  Kovačem in S tropnikom .

Grega R u p n ik

MED R E P R E Z E N T A N T E ?
klubu  Spin se zavedajo , 

da  je  bodočnost v 
m lad ih  ig ra lc ih , zato 
p ra v  n jim  posvečajo  

največ pozornosti. T rud  so jim  le-ti 
povrnili z dobrim i igram i v ligi m ladih 
Slovenije, k je r so prem agali vrstn ike 
iz Velenja z 8:2, z igralci Petrovč pa so 
igrah 9:1.
Selektor Slovenije za m lade igralce 
šta jerske regije je  povabil na skupne 
treninge in tekm ovanja tr i  naše m lade 
igralce: T om aža B orovn ika , F ajd iga 
G rego in  Jan eza  M urna.
Člani so odigrali 6. kolo v ligi Sava - 
Savinja z ekipo Radeč in jih  prem agali 
z 10:1. 11. novem bra so se udeležili 
Friedhelm ovega m em oriala na Muti in 
v k o n k u ren c i od 40 do 50 le t s 
F ra n c e m  H rib e rn ik  osvojili p rvo  
mesto, T one L eb e r pa  je  osvojil 4.

mesto v konkurenci od 50 do 60 let. V 
tolažilni skupini je  Ja n k o  N ovak osvo
jil p rvo  mesto, F ran c  F ajd iga drugo, 
tre tje  pa  R om an  Zbičajnik . V ženski 
k o n k u ren c i sta  nas top ih  dve 
Šoštanjčanki; Jo lan d a  Belavič je  v 
konkurenci od 40 do 50 let osvojila 
četrto  mesto. Ponovno so merili moči 
na  M uti 15. n o v em b ra , k je r  so 
najuspešnejši svoje rezu ltate ponovili. 
18. novem bra se je  v L jub ljan i začela 
rač u n a ln išk a  lestv ica veteranov  
Slovenije. Spet je  razveselila Jo landa 
Belavič s prvim  mestom v dvojicah te r 
tre tjim  v skupnem  seštevku , Tone 
L eber in F ranc  H ribern ik  sta vsak v 
svoji kategoriji d ruga, Janko  N ovak 
pa če trti. Igralci nam iznega tenisa pa 
se bodo udeležili tudi m em oriala v 
G ornji Radgoni.

Tone Leber

ELEKTRA NA VRHI LESTVICE
K

o ša rk a rji  E lek tre  so 
le tošn jo  sezono zares 
izvrstni. Po osmih kohh 
im ajo še vedno samo en 

poraz (p ro ti K opru  v četrtem  kolu) in 
skupa j z B anexom  iz S lovenskih 
K onjic vodijo na lestv ic i 1. B 
slovenske košarkarske lige.
Od petega kola nap re j je  okrepljen  
E lek trin  strokovni štab , saj ima tren e r 
D ark o  M irt sedaj k a r  dva pom očnika 
- B ran k a  K itaka in Aleša R eharja .
Po p o raz u  v K opru  E le k tra  niza 
pom em bne zm age. N a jp re j so v 
dom ači dvoran i zapo red  prem agali 
dve ljub ljansk i ekipi, in sicer Flowtex 
B ežigrad , nato  pa še m lado ekipo 
U niona Olimpije.
P ro ti B ežigradu so imeli šoštanjski 
k o ša rk a rji k a r  precej težav, vendarle 
pa so uspeh v drugem  polčasu nad 
igrati nasp ro tn ika in zanesljivo zm a
gati z 99:82.
Še več težav so imeli p ro ti mladim 
zm ajem  v šestem kolu , saj je  bilo 
napeto  p rav  do konca. K ončni rezu lta t 
pa je  b il 74:71 za E lektro .
V sedmem krogu je  E lek tra  gostovala v 
H rastn ik u , ki je  do ta k ra t imel (tako 
kot E lek tra) le en poraz. K ljub temu 
da so za rad i poškodb ah  petih  osebnih 
n apak  ostali k a r  b rez  petih  igralcev, so 
uspeh tu d i iz H rastn ik a  odnesti točki. 
P riložnost so odlično izkoristili n eka
te ri m lajši, še posebej G oršek , ki je  
dob il n eka j pom em bnih žog pod 
obem a obročem a in p rispeval velik 
delež k  zmagi E lek tre z 68:79.
Tudi to soboto je  E lek tra  igrala p ro ti 
ekipi, k i je  imela do tega kroga isto 
število točk kot E lek tra . V Šoštanj je

prišla še ena ljub ljanska ekipa Ju rij 
P lava laguna. P ričakovali smo derb i z 
v rh a  lestvice, v en d a r so šoštan jsk i 
k o ša rk a r j i  ig rah  zares  odlično od 
začetka do konca srečan ja in vseh 
š tiridese t m inu t nadzorovali po tek  
srečan ja . Na koncu so zm agah k a r  z 
neverjetnim i triin tridesetim i točkam i 
razlike - 89:56. M orda je  k  takšn i raz 
liki pripomoglo tud i bučno navijanje 
E lek trin ih  navijačev, ki so se to k ra t 
zb ra li v res velikem številu.
P ri E lek tri v letošnji sezoni p rak tično  
na vseh tekm ah  ig rajo  odlično 
R izm an, V ugdalič, in Milič, poleg n jih  
pa  se na vsaki tekm i razigra tud i kdo 
od ostalih . Posebej razveseljivo je , da 
se v delo članske ek ipe uspešno 
v k ljuču je jo  tu d i m la jši, p redvsem  
N uhanovič in G oršek.

M uharem  V ugdalič, ki v povprečju  
letos dosega 17,9 točke na tekm o, je  po 
sobo tn i tekm i z Ju r ije m  povedal: 
“Tekmo smo dobro začeli, z odlično  
obrambo smo naredili veliko razliko , 
potem  p a  ni bilo po trebno , da bi 
najboljši igrali toliko ko t navadno. 
O stali, k i navadno  ne igrajo to liko , so 
dobro izko ris tili svojo  p r ilo žn o st. 
Kljub visoki zm agi m oram o ostati na 
realnih tleh. P ričaku jem  p a , da bomo 
vse tri tekm e do konca p rvega  dela  
zm agali. ” K ar jim  seveda želimo tud i 
mi, ne bo pa lahko. Že v soboto igrajo 
v M aribo ru , katerega tre n ira  bivši 
E lek trin  tre n e r  D ra g o  V ezjak . 
N aslednjo tekm o v domači dvoran i pa 
E le k tra  ig ra  2. decem bra p ro ti 
G epardu  iz Radovljice ob 17.30 uri.

T jaša  R ehar
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RALLY JE SVOJE OBVOZIL, DESTE PA... In v a lid i so  m a rtin o v a li
Z a k a j se j e z i  V iktor G lavnik

e še spomnite Petrol rallyja, ki se je  odvijal p ri nas 22. in 23. sep
tem bra. Ce vas datum  22. september m orda spomni še na kaj, recimo 
na evropski dan brez avtomobila, potem boste m orda začutili ironijo 
tistega dne. Po eni strani naj bi ta dan hodili peš, po drugi pa so prav 

tak ra t okrog nas hrumeli avtomobili in se preizkušali v hitrosti in vzdržljivosti. No, 
pa ni ta prostor nam enjen tej polemiki.
Drugje žuli čevelj Viktorja Glavnika iz Lokovice, ki nas je  poklical v imenu še dvanaj
stih hiš tistega dela Lokovice, ki mu pravijo “zgornji konc” . To je  na poti od magi
strale proti Velikemu vrhu, ob cesti proti Smartnemu ob Paki, v drugi smeri pa proti 
Pesju in Velenju. Verjetno je  bila prav zaradi tega ta cesta zanimiva tudi za organi
zatorje 17. Petrol rallyja, ki so s krajevno skupnostjo Lokovica podpisali sporazum, 
v katerem med drugim piše, da bodo po koncu dirke cestišče uredili v prvotno stanje. 
In do tu bi lahko bilo vse v redu. Pa še do tu  ne. Poglejmo!
Nas, tuka j živečih, ni nihče nič vprašal. Pridrveli so s svojimi mašincami, razdejali 
bankine, ko p a  je  bilo dirke konec, so pometli asfalt in to je  p o  njihovem  vse, ka r  so 
dolžni napraviti, je  hud Glavnik. Pa ni hud samo zaradi tega, temveč se je  na njegovi 
duši z leti nabralo  k a r nekaj grenkobe. Zgodba gre nekako takole.
Zaselek na vrhu je  lep in idiličen k raj. Ampak kot tak , se seveda bode z odmak
njenostjo od centra in s tem povezanim tegobam. Problem je bil p ri vodovodu, ki so 
si ga krajani s trdim  delom pripeljali iz občine Šm artno ob Paki, in problem je  bila 
tudi cesta. Večinoma smo jo  naredili sami, p rav i G lavnik, koliko ur našega dela je  
tu , odcep, dolg 880 m , smo uredili sami kra jan i, naredili p rek 350 traktorskih  ur, ko  
smo iz Podvina zvozili čez 700 kubikov peska. Zenske so imele Žaklje peska  na hrbtih  
in posipale bankine. Takrat, to je  bilo leta 1989, je  bila še občina Velenje, ki je  ure
dila asfaltno prevleko, neka j denarja je  dala TES, od KS Lokovica p a  je  bilo bore 
malo. Pa nič zato, smo rekli, samo da im am o cesto in zadovoljni smo bili tudi z  
vzdrževanjem . Cestno podjetje je  lepo skrbelo zanjo in ne glede na to, d a je  cesta v  
splošni uporabi, nam  ni bilo ža l truda in naporov. To zadnje p a  je  izbilo sodu dno. 
Dokler bom živ, rallyja tu ne bo več, je  zaključil svojo pripoved razburjeni Viktor. 
Takoj po (brki in nastali škodi se je Glavnik obrnil na organizatorje. Tehnični 
sodelavec G rajžl mu je obljubil, da pride pogledat stanje. Sel je  tudi na Občino

VEČER ZA STAREJŠE RAVENČANE

Šoštanj in tak ra t se je del ceste le uredil, vendar pretežno v spodnjem delu, p ri vrhu 
pa nič. Od tak ra t ni nikogar blizu. Bankine so ostale neurejene, kanali zabiti in 
pesek, ki je letel izpod koles dirkačev, raztrošen po travnikih naokoli. Deževje je tu, 
bliža se zima in škoda je  iz dneva v dan večja.
Odgovore smo poiskali p ri odgovornih. Na KS Lokovica smo p ri A ndreju Volku 
izvedeli, da je bila d irka res urejena pogodbeno in da v pogodbi piše, da je  organiza
to r po koncu dirke dolžan urediti bankine, cestišče in odstraniti pesek, skratka, 
vzpostaviti prvotno stanje. Glavnik je bil res enkrat p ri predsedniku sveta, precej 
razburjen  tud i zaradi ostalih stvari, zato se na KS Lokovica niso več posvečali temu. 
Po naši intervenciji so to zadevo spet dah na dnevni red in baje organizatorje se
znanili s stališči.
Kako pa stoji stvar pri organizatorju? Obrnili smo se na G rajžla, ki pa seveda ni bil 
pravi naslov, posredoval pa nam je številko vodje rallyja, Puca. Ta je pojasnil, da je 
z njihove strani vse urejeno. Povedal je , da so pred  rallyjem opravili snemanje cestišč 
in da so vsepovsod, k jer je  prišlo do poškodb, zadeve uredili (v Zavodnjah in velunj- 
skem koncu z grederjem). Za Glavnikov problem je sicer slišal, vendar se mu je, ker 
ni bilo nadaljnje pritožbe ah dopisa, zadeva zdela urejena. Ce bodo dobili dopis od 
KS, bodo prim erjali predhodne posnetke in zdajšnje stanje in tudi ukrepali, če se bo 
izkazalo, da ima k rajan  prav. Z vsakim krajanom  posebej pa se ne morejo pogovar
jati.

MiKo

Bruštvo invalidov Šoštanj se je  11. 
novem bra podalo  na izlet. 
N akupovalno m rzlico so potešili 

n a  M adžarskem , izlet pa  zaokrožili s 
praznovanjem  M artina v gostišču p ri 
M arti v Cvetkovcih. T am kaj so se 
udeleženci iz leta res d o b ro  im eli. 
Poleg d o b re  večerje , ki so jo 
poplaknili z novo krščenim  
vinom , j ih  je  zabava l 
tam kajšn ji ansam bel, ki je 
igral p rekm urske pa tud i 
druge viže. Seznanili so se s 
prav im  vinskim  krstom , ki 
je  b il izveden na zanimiv in 
šaljiv način . Razlegla se je 
tud i dom ača pesem iz grl 
tam kajšn jega  ženskega

zbora , seveda pa so ji pritegnili tudi 
drugi. Z izleta so se vračali dobro 
razpo ložen i, zato  so p redsedn iku  
A n to n u  P le sn ik u  in ostalim  v 
up ravnem  o d b o ru , Z inki in Zalki 
naročili, naj kaj podobnega čim h itre 
je  spet organizirajo .

Vika K om pre j

Gobarska sezona je  mimo. Za tiste, ki ste P ' l l l ^ v  **
redim hodih v gobe, je  bila prav gotovo bogu- Up c
ta. Res so bili /mietili meseci sušni, zato pa je V warn-'V'.\ l 's-
bila jesen toliko bolj radodarna. Ceh tja do
novembra se je  dalo najti čudovite jurčke,
take, kot jih vidite na sliki. H -
Lenčka Bačovink se izmuzne v hosto, kadar le
more. Ima svoje “žlake”, za katere niti IK  J !
slučajno ne pove niti svojim domačim. Samo J&TŽhjr* . rt Bi
skrivnostno se smeje. Tako jo  je  iz hoste J p l l l g g s 1-
primahala s polno košaro gob še v začetku
novenéra in takrat je  nastal tudi pričujoči i i  ^Luii 1 ^
posnetek.

M. K.

V RAVNAH KRI ZA BOLNICO CELJE
a  e nekaj let se v R avnah  uspešno v rstijo  

srečan ja  s ta re jš ih  k rajanov . O rganizira jo  jih  
odborn ik i Rdečega k riža , na  pom oč priskoči 
K ra je v n a  sk u p n o st p a  tu d i gostišče P od 

klancem . Letošnje d ru žen je  4. novem bra je  bilo p rav  
p risrčno  in veselo te r  je  p rav  gotovo popestrilo  dan  59 
udeležencem . Bolne, ki se srečan ja  niso mogli udeležiti, 
bodo odborn ik i obiskali dom a. Za dobro 
razpoloženje p riso tn ih  so poskrbeli m ladi 
h a rm o n ik a r ji , S pela  na  c itra h , J a n ja  in 
A nita s k ita ro , F ra n c  P ečo v n ik  te r  zakonca 
M arija  in F ra n c  H udom al, ki so večeru 
dodali lite ra rn i navdih .
Med povabljenim i je  b il tu d i župan  občine 
M ilan K o p u ša r  s soprogo M ate jo , ki je  
zb ran im  zaželel p rije tn o  jesen njihovega živ
ljen ja te r  izrazil u p an je , da se naslednje leto 
srečajo  v enaki zasedbi kot letos. Z branim  
sta spregovorili tud i p redsedn ica  KS E rn a  
O b š te te r  te r  se k re ta rk a  OZ RK D arin k a  
H erm a n .
Tudi na js ta re jšo  udeleženko in udeleženca so

VEČER Z ZVOKI CITER

še posebej počastili. A ngela D obn ik  in Jo že  V idem šek sta 
iz rok  predsedn ika KO RK R avne, neu trudnega Jo že ta  
Ja n č ič a , p re je la  skrom no darilo  in seveda iskreno izražene 
želje za dobro  počutje in zdravje.
Lep večer je  zaokrožila p lesna glasba in lahko  verjam ete, 
da plesišče n i bilo p razno .

MiKo

sI
esenski del k rvodaja lske akcije , ki jo  o rganizira KO RK Ravne v sodelovanju z Območnim združenjem  
Rdečega k riža , je  dobro  uspel. Za po trebe bolnice Celje je  k ri darovalo  k a r  166 krvodajalcev in prispevalo  
s tem  okrog  60 litrov  d ragocene 
tekočine.

K rvodajalska akcija  je  po tekala kot vsako leto v p ro s
to rih  gostišča P od  klancem , tam kajšn ji odborn ik i pa 
so poskrbeli za d rugačno razpored itev  prostorov , k je r 
je  b il odvzem krv i. Tudi to k ra t je  številnim  odvzemom 
krv i p r id ru ž il še enega E do  K o d ru n , kot najsta re jši 
k rvodajalec pa še vedno v z tra ja  D om inik  M elanšek.
Tudi nekaj m ladih se je  odzvalo k licu hum anosti, k a r  
je  vzpodbuda tu d i za bodoče delo.

M .K .

I ZLET V NEZNANO
l

K O  R K  S ko n to  F lorjan

V

Srečan je  sta rostn ikov  nad  70 let in invalidov Skornega 
in F lo rjan a , ki je  bilo 19. o k to b ra , je  zaokrožilo delo in 
t ru d  za s ta re jše  občane, ki ga izvaja 

tam kajšn ji KO RK skozi vse leto. Udeležilo 
se ga je  okrog 65 sta re jš ih  k ra janov , med 
njim i pa  so pogrešali k ra ja n k o  M arijo  
P lazn ik , ki je  v letošnjem  letu dopolnila 90 
let. Za to pa  so v svoji sred i lahko  zaželeli 
obilo zd rav ja  trad ic ionalno  najs ta re jš im a 
udeležencem a M ihi V idem šku  in  Š tefk i 
G olavšek. Z bran im  je  spregovoril p red sed 
nik KS dr. V alter P irovšek . P o u d aril je  
pom en prav ilne  p reh ran e  in sta lne telesne 
ak tivnosti na  vzdrževanje dobrega fizičnega 
in psihičnega zd rav ja .
Gost večera je  b il M arjan  M arinšek , ki ga je 
povabila p redsedn ica  odbora  Vilm a D ro lc . K dor še ni 
slišal zvoka c iter izpod M arinškovih  prstov , je  b il ta  večer 
p rav  gotovo posebej p r ije tn o  p resenečen , saj je  glasba

navdušila navzoče v tak i m eri, da so u b ran o  zapeli. In  kaj 
bolj razveseli srce ko t dom ača pesem? Sicer p a  je  gospod 
M arinšek človek, ki se zelo p o tru d i n ared iti lepo in p r ije t
no vzdušje, kam or koli ga povabijo in kam or koli p ride .

Zato so bile tu d i zgodbe, k i jih  je  p rav il iz 
svojega živ ljenja, več kot dobrodošle. 
S rečan je je  zaokrožilo delo odbo ra , ki skozi 
vse leto sk rb i za to , da  se s ta re jši ne bi 
počutili pozabljen i in  nepom em bni. Zato so 

tl k ra jan o m , k i zaokrožijo  svoje število let s 
kak šn o  p ra v  posebno  visoko štev ilko , 
nam eni skrom na darilca . Letos so 80. ro js t
n i d an  p raz n o v a li F ra n jo  K o ro ta j  in 
A ngela K o d ru n  iz Skornega, iz F lo rjana  pa 
Jo ž e fa  K o tn ik , A n to n ija  B o b e k , 
F e rd in a n d  Ju v a n , Z ofija  P e te ja n ,  
L judm ila B erložn ik  in D ionizij P e te ja n , ki 
bo svoj ro js tn i dan  praznoval v decem bru. 

T ak ra t bo KO RK  Skorno F lo rjan  zaključil delo za to leto, 
v p rihodn jem  pa jih  spet čaka kopica nalog.

MiKo

ep jesenski dan , 14. oktober, je  b il priv lačen 
in prim eren  za vsakega, ki se odprav i na 
pohod v naravo . Tudi člani TD Skorno so

_________  organizirali izlet v neznano. Kam? Vedno
poskušajo  tisti, ki za to sk rb ijo , poiskati ne preveč poznane 
zanim ivosti. Izlet m ora b iti p rim eren  in zanim iv tud i za 
tiste , ki sami sicer ne gredo na izlete.
Izlet v neznano se razh k u je  od ostalih , zanim ivo je , da 
nihče ne ve, v ka tero  sm er se nam enijo , pa tud i za rad i 
u g ib an ja  in  n ag ra d  tis tim , k i ugan e jo , kam  gredo. 
O rganizatorji so veseli, da k ra jan i - člani d ru štva vsako 
leto p o tr ju je jo , da so tak i izleti po trebn i in pom em bni, saj 
spoznavajo lepote in p r i tem ugotavljajo , kaj b i še lahko 
postorili za svoj k ra j na  pod ročju  tu rizm a.
D an, k i so ga preživeli v k ra ju  Solčava, bo m arsikom u ostal 
v lepem spom inu še dolgo. Solčava je  zanim iva že geograf
sko s svojo lego, v sebi pa  skriva obilo zanim ivosti. P odali

so se v vas Sveti duh  pod  Olševo, k je r  je  zelo zanim iva 
cerkev. Lepo u re jena  n o tran jo s t in napisi križevega po ta , 
pa  s ta re  orgle, ki dajejo  občutek , da  so bili s ta ri časi lepi. 
N edaleč s tra n , v tišini sredi gozda pa je  izvir m ineralne 
vode. Težko je opisati čustva, ki te prežem ajo v narav i, to 
m oraš pač sam doživeti. Skoda, da vsi tisti, ki so dolžni 
take zanim ivosti zavarovati, jim  dati še več pozornosti, sto
jijo  ob s tran i in se ne zavedajo vedno svoje dolžnosti.
Po vseh teh  lepotah so se v večernih u rah  spustili v dolino 
do gostišča F irs t s p rijazn im  osebjem . Ob glasbi in pe tju  te r 
podelitvi nagrad  so preživeli še nekaj u r  skupaj. Domov so 
se vrnili v poznih u ra h  z željo, da bodo p rihodn je  leto spet 
skupaj na izletu v neznano.
H odi v gore, dokler se še m ore,
km a lu  p ride čas, ko ne boš več m ogel gor,
na j ta k ra t ti ža l ne bo, n a j spom ini ti pojo!

Skornšek Franc

STAREJŠI MARTINOVALI V ZAVODNJAH

f K ulturnem  domu v Z avodnjah je  bilo v soboto, 11. 
novem bra, p rav  prije tno  in veselo. K rajevna organizaci
ja  Rdečega križa Zavodnje je  s sodelovanjem D ruštva 

prijateljev mladine Zavodnje prip rav ila  srečanje starejših 
krajanov, ki je  bilo letos skupaj s praznovanjem  godu svetega 
M artina.
N ajprej je  bil ku ltu rn i program , ki so ga p rav  lepo pripravili 
najm lajši Zavodenj pod skrbnim  in uspešnim vodstvom 
predsednice DPM Suzane Speglič. G lavna vsebina program a

je  bila povezana z vsem, k a r nam  lepega prinaša ta  jesen in 
m artinovo. P redstavila pa se je tudi Anica M eža, ki je že več 
let članica literarnega kluba ljudskih piscev upokojencev 
Slovenije. P red  kratk im  je v M ariboru izšel že 10. zbornik , v 
katerem  so tud i pesmi k rajanke iz Zavodenj, Anice Meža. 
Nadaljevali so v prijetnem  razpoloženju. Ob zvokih h a r
monike in strunah  starih  citer smo vsi skupaj zapeli in si na 
koncu zaželeli še obilo zdravja.

T ončka  Topolšek
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ZNATI ŽIVETI
u ltu rn i dan  učencev, staršev  in učiteljev K ajuhove šole v ku l
tu rnem  dom u 7. novem bra je  b il nekaj posebnega. D rugače so ga 
doživeli o troci, drugače njihovi s ta rš i. Z akaj? P redstava  Naučim o  
j ih  in pustim o  j ih  ž iveti v izvedbi E rik a  V idm arja je  na  svo

jev rsten  način posk rbe la , da  se o njej pogovarja , razm išlja in m orda tu d i kaj 
sprem eni.
P rob lem i današn jega sveta, kot so droga, alkohol, sk rh an i odnosi v d ru ž in i, so 
tem e, s katerim i se srečujem o vsak dan . Vedno izzvenijo nekako  v sm islu, da 
sta re jš i pridigam o in težim o, otroci pa sicer poslušajo ali ne, m islijo pa  si tako 
ali tako svoje. P ra v  je , da si ob likujejo  svoje m nenje, je  pa  tud i res , da  vlečejo 
nase vzorce današn je  d ružbe . In  te vzorce jim  posredujem o sta rš i, učitelji, 
od rasli, ki jim  po eni s tran i pridigam o, kako naj živijo, česa naj se izogibajo, kaj 
sm ejo in česa ne, po drugi stran i 
pa  živim o n a ro b e  in dajem o 
neprav ilne  vzglede.
Tema to re j, ki naj bi se pojavila  v 
vsakem  razm išljajočem  človeku in 
k a te ro  je  zagotovo vzbudila tu d i ta  
gledališka p redstava v V idm arjevi 
izvedbi. Iz n je se je  dalo m arsikaj 
po tegn iti in  je  b ila  med 
občinstvom  d o b ro  s p re je ta . O 
p red s ta v i se bodo  o troci dom a 
[»ogovarjali s s ta rš i in izvlečke 
m nenj in stališč vključili v p ro jek t 
D ru ž in a , k i, k o t je  uvodom a 
poveda l ra v n a te lj  šole p ro f.
D ark o  M enih, na  šoli že nekaj 
časa uspešno teče.

M. K.

Mladina in gore
Pohodništvo in gorništvo sta med 
najbolj razširjenim i športnimi dejavno
stmi v Sloveniji. Tako je tud i na 
osnovnih šolah. Mladi moramo največ 
teoretičnega znanja pokazati na tek
movanju M ladina in gore.
Letos so bila prvič organizirana regijska 
tekm ovanja. Tako so se 28. oktobra 
mladi planinci preizkusih v Tacnu pri 
L jub ljan i, v H rpeljah  in v Črni na 
K oroškem . Našo šolo smo v Crni 
zastopali T ina Č ebul, Vesna Š vare, 
Je lka Tajnik in Mitja Meh pod vodstvom

mentoric D anice Švare in Vide R ehar. 
Med 30 ekipami smo zasedli 7. mesto in 
si p riborih  pravico nastopa na državnem 
tekmovanju. Le-to je bilo letos že dvana
jstič, prireditelji pa PD Dobrovlje in OŠ 
Braslovče, lanski zmagovalci. Na tek
movanju 18. novembra nas je zastopala 
ista ekipa. Med 35 ekipam i iz vse 
Slovenije smo zasedli zelo dobro 10. 
mesto, zmagala pa je ekipa PD 
L jubljana Matica.

T ina , Vesna, Je lk a  in  M itja , učenci 
O S Bibe R o ecka

Na (m ladih) planincih društvo stoji

Jesen je  tu , n a ra v a  se p r ip ra v 
lja n a  zim ski p o č itek , h k ra ti  
p a  nas sp ro tn o  o p o z a r ja , da 

zna b iti tu d i m aščevalna do naših  
n a p a k  v p re te k lo s ti. V edno bo lj se 
za v ed a m o , d a  sm o k lju b  
neizm ern i m oči in  tehno log iji, ki 
je  sad  človeškega u m a , le d ro b e n , 
d ro b en  list. Jesen  je  čas, ko se 
d ru š tv a  ozre jo  v iz teka joče  se le to , 
p reg led a jo  svoje delo in si za s tav i
jo  nove cilje in  izzive. N edvom no 
smo lahko  z op rav ljen im  delom 
zad o v o ljn i, saj smo vse ak tiv n o sti 
izv a ja li po p ro g ra m u , p a  n a j je  
b ilo  to  p r i  o rg a n iz a c iji  
izletov, ta b o ro v  ali o ri
e n ta c ijsk ih  te k m o 
van j.

M la d in sk i od sek  
beleži letos p e t let 
o rg an iz iran e g a  delo  
v a n ja . N edvom no  se 
im ajo  s čim  p o n a ša ti , za to  
si upam  trd i t i ,  d a  je  po m nogih 
p o sk u sih  o sam ljen ih  p o sam ezn i
kov  šele v om enjenem  o b d o b ju  
odsek  d o d o b ra  zaživel. P o d ro č je  
n jih o v e g a  d e lo v a n ja  je  zelo 
obsežno , saj poleg vzgoje m lad ih  
in celo n a jm la jš ih  v svo jih  v rs tah  
z d ru ž u je jo  ed in o  p r i  n a s  o rg a 
n iz ira n o  š tu d e n tsk o  sk u p in o . 
Svoje delo in delo d ru š tv a  so do 
sedaj p re d s ta v lja li  v P la n in skem  
p o p o tn ik u ,  s k a te r im  smo v naše 
delo vnesli novo k v a lite to . Svojih  
nalog  se lo tevajo  z m ladostno  zag

n an o s tjo , inova tivnostjo  in polno 
m ero  odgovornosti.

Iz v r s t  odseka p r ih a ja  nova gene
ra c ija  p la n in sk ih  vodnikov, ki s 
svo jim  n ač in o m  v o d en ja  u v a ja  
nove p r is to p e , k a te r ih  osnovni cilj 
je  p redvsem  zagotoviti v a rn o s t, 
s tro k o v n o st in  o rg an iz iran o st. Ob 
tem  se mnogim p o ra ja  o b ču tek , da 
so p r ik ra jš a n i  za tis to  svobodo 
g ib an ja , ki nam  jo  lahko  n u d ijo  le 
gore. N edvom no bo v p rih o d n o sti 
udeležba na o rg an iz iran em  p la 
n inskem  iz letu  pom enila  p o d re 

ja n je  in  z a u p a n je  v 
p lan in sk e  vodn ike , k i v 

d an ašn jem  času  p re 
vzem ajo nase vedno 
večje b rem e odgo
v o rn o sti. Za sp ro 
ščan je  energ ije  in  za 

dosego osebnih  ciljev 
in  izzivov  p a  bom o 

m ora li p o sk rb e ti sam i na 
svojo pest.
N edvom no bo poročilo  v naš i n ek 
d a n ji koči R om a, ki p re d s ta v lja  
n a jb o lj za h o d n o  m ejo  občine 
Š o štan j, še kako  zanim ivo. 
N ašem u d ru š tv u  pa do konca le ta 
p reo sta n e  še o rgan izac ija  iz le ta  v 
neznano  in trad ic io n a ln i božični 
pohod  n a  Sveti k r iž , k i bo  25. 
decem bra . Več o n jem  p rih o d n jič . 
Lep p o zd rav  in v a ren  k o rak .

D anilo Čebul ml.

T E L E F O N , K I  POM AGA
Številka  0 8 0  1 2 3 4  za  težave m ladostn ikov

I elefon o trok  in m ladostnikov, TOM, je  p red  nedavnim  praznoval 
svoj 10. ro js tn i dan. M edobčinska zveza prija teljev  m ladine, 
nosilec te dejavnosti, je  p rip rav ila  p rired itev  s podelitvijo priz- 

I nan j in program om , v katerem  je nastop ila M ojca P artljič  v 
odlični m onokom ediji Č istilka M arija . K ris tina  K ovač je  skupaj s predsednico 
MZPM , M arijo  K uzm an , podelila p rizn a n ja , ki so jih  p reje li Jož ica  G rabner, 
v a ru h in ja  o trok  na dom u, Em il S trb e n k , ekolog, vodja številnih projektov, v 
k a te rih  sodelujejo o troci, in svetovalna skupine TOM, ka tero  je  zastopala A nka 
M aček.
B rezplačna številka 080 1234, nam enjena otrokom  in odrashm , ki želijo pomoč, 
inform acijo ah  pa se p rep rosto  pogovoriti o težavah , dvom ih, stiskah , je  m no
gokrat poklicana. Deset let je  m inilo, k a r  se je  OZPM povezala s centrom  za

socialno delo Velenje in k a r  je  delovna skupina v sestavi Je lk e  F užir, Anke 
M aček, M ilene A htig in T ince K ovač ustanovila telefon s ciljem usm erjan ja 
življenjske energije m ladih v razreševanje dvomov in težav. K licateljem  so prek  
telefonske linije pomagali strokovnjak i (zdravniki, psihologi, pedagogi, p ravn i
k i,. . .) .  Svetovalna skupina je  od 7. novem bra 1990 oprav ila p reko  4500 u r  p ro 
stovoljnega dela. V tem času se je  zam enjalo veliko svetovalcev, trideset pa jih  
je , ki vz tra ja  že polnih deset let. Ti se dobro zavedajo , da lahko  le s pozornostjo  
in p r ip ra v lje n o s tjo  pom agam o m ladostnikom  p r i p rem agovan ju  težav 
odraščan ja . Lani so prevzeli 407 takšn ih  klicev. TOM je  p reventivna dejavnost, 
ki kaže stan je naše d ružbe , in je  glede na doseženo uspešnost v celoti upravičil 
svoje delovanje. P ostal je  p rija te lj.
M ladi, k i ste se znašli v stiski! Pokličite številko 080 1234 brez s trah u  in p red 
sodkov. N a drugi s tran i so ljud je , ki vam znajo pom agati.

MiKo

MED MLADIMI TALENTI
skladbo, za katero  je  besedilo napisal 
D om en  Ja n c , aranžm a in glasbo pa 
M arjan  H vala. Pesm ica je  bila posne
ta  v studiu  v T rbovljah  in Lea se jo  je  
v enem dnevu naučila in tu d i posnela. 
V Skopje sta poleteli skupaj z mamico 
in prinesli nazaj veliko lepih vtisov. 
Vse skupaj pa  seveda stane in ob tej 
p rilik i b i se Leina s ta rša  ra d a  zah
valila županu  in občini Šoštanj za 
d en a rn o  pom oč, k i je  vsaj delno 
olajšala stroške, ki so nasta li v zvezi s 
tem pro jektom . Lea bo s svojo prvo 
pesm ico sk u ša la  n as to p iti tu d i na 
dom ačih tleh in  zanjo  bomo še p rav  
gotovo slišali. To smo v našem  
časopisu že en k ra t nap isah  in se je  
izkazalo za resnico. Mimo tega p a , k a r  
p ričak u je  od n je  okolica, je  za Leina 
s ta rša  zaen k ra t pom em bno le to , da 
Lea ra d a  poje in  da p r i tem  uživa. K er 
pa uživamo tu d i tis ti, ki jo  poslušam o, 
je to še toliko bolje.

M iK o

eo  B abulč smo že n eka j
k ra t  v ideli in slišali. 
P redvsem  slišali, k a jti 
ko zazveni n jen  čisti in 

ja sn i glasek, te  tako prevzam e, da 
zanem ariš, da poje m ajhen deklič, ki 
je , kot p rav ita  n jena s ta rša  K lavdija 
in  Z latko , p re j začel peti kot govoriti. 
Seveda so n jen  posluh in ta len t opazili 
tu d i d ru g i. V zgojiteljica M ilena 
B ru sn jak  se je  še p rav  posebej usedla 
v srce dek letu , saj jo  je  vzpodbujala . 
P a  tud i d rug i, učiteljice in p rija te lji, 
ki so s ta rš a  nagovo rili, d a  Leo 
p reizkusijo  v m enda najbo lj gledani 
slovenski oddaji ZOOM.
To je  bila p rv a  p re izkušn ja  za starše 
in  za Leo in Lea jo  je  odlično p resta la . 
Izb ran a  je  bila m ed mnogimi kand i
dati in m arsikom u se je  orosilo oko, ko 
je  p rvič zapela v oddaji ZOOM skupaj 
z N eco  F a lk . P ra v z a p ra v  je  pela 
n jeno  pesem , p a  se skoraj n i bilo 
mogoče odločiti, k a te ra  jo  lepše zapo
je . V te j o d d a ji je  še 
d v a k ra t n a s to p ila , pod  
okrilje  pa  jo  je  vzel Bogo 
H vala , ki sk rb i za n jen  
glas. K njem u v Trbovlje 
se večk rat zapelje s starš i 
in tam  jo  Bogo uči petja .
S eveda , glas je  tre b a  
negovati in g lasilke 
čuvati. To sodelovanje je  
povzročilo  tu d i Lein 
nastop  na 30. o troškem  
festivalu v S kopju , k i je 
b il p re d  nedavn im .
Festival ni tekm ovalnega 
znača ja , vendar je  m orala 
Lea tam  nastop iti z lastno

V O P E R I
M

o rd a  se vam  bo tole 
p isan je zdelo kot kakšno 
dolgočasno poročilo , saj 
se n a jb rž  večini od vas 

zdi opera  p rav i p ro s to r  dolgočasja in , 
če b i bilo po vaše, b i opera  dobila p rvo  
p rizn an je  za “z la jnane” melodije in 
dolgočasne igralce. Tudi jaz  sem bila 
nekoč ena izm ed vas in mi je  ob besedi 
opera postalo grozno slabo.
Z au p a la  vam  bom  d a n , k i mi je  
m išljenje o operi postavil v popolnom a 
drugačno luč.
Učenci šestih , sedm ih in  osmih ra z re 
dov OS Bibe R ocka smo se odpeljali v 
L jub ljano  in  se še p red  p redstavo  
sprehod ih  po našem  glavnem m estu. 
Bilo je  super. U čitelji niso b ili posebno 
“zateženi” in tako  smo se lahko sp re
hodih  celo po trgovinah . Bilo je  zan i
mivo, naravnost enk ra tno . Mesto nam  
je  bilo všeč in lahko smo opazovali,

kako  se L ju b lja n a  ra z lik u je  od 
Šoštanja.
P o ln i p riča k o v an j smo se r in ili v 
zgradbo opere. Ko so se ugasnile še 
zadnje luči, se je  opera  Figarova sv a t
ba začela. O dgrnile so se težke zavese 
in igralci - pevci so pričeli s svojim 
čudovitim  petjem .
Nihče ni v riskal n iti žvižgal, in zazde
lo se nam  je , kot da so se tu d i najbolj 
p ro b lem atičn i m ulci sp rem enili v 
p rave  svetnike.
Ob koncu smo lahko ugotovili le , da je  
m arsikdo  sprem enil m nenje o operi. 
Seveda na boljše.
Super, m ar ne? U pam , da se s trin ja te  
z m ano, če pa  še vedno osta ja te p ri 
svojem , si m orate p redstavo  ogledati v 
živo. Ne bo vam  žal.

To vam  ja m č i A n ja  Urh, no v inarka  
OS Bibe R ocka  iz Šoštanja .

REGIJSKO TEKMOVANJE 
IZ LOGIKE
14. o k to b ra  je  na  OS K arla  
D estovnika K ajuha v Šoštanju  po teka
lo 15. regijsko tekm ovanje iz logike. 
G ostujoča šola je  tekm ovanje orga
n izirala pod pokroviteljstvom  Zveze 
za tehn ično  k u ltu ro  S lovenije 
(ZO TK S). P r i  izvedbi so pom agali 
sponzorji: K rekova ban k a , P ap irn ica  
P ero  in P resta .
Sobotnega tekm ovanja sta se iz vsake 
šole udeležila po dva učenca, ki sta  na 
šolskem tekm ovanju v skupini petih , 
šestih, sedmih ozirom a osmih ra z re 
dov dosegla n a jb o ljš i rez u lta t. 
Sodelovalo je  11 šol. Tekmovalo je  75 
učencev v š tirih  skup inah , ki jih  je 
p rip rav lja lo  16 m entorjev. Učenci so 
dve šolski u r i reševali naloge iz logike 
in  dokazovali, ka teri je  bolj sposoben 
logičnega m išljenja.
Tekm ovalna kom isija je  takoj po tek 

m ovanju  naloge pregledala in ovred
notila v sk ladu  z navodili. N ajboljšim  
učencem so razdelili skupaj 25 sre 
b rn ih  p riznan j v znan ju  iz logike. 
N ajboljši tr ije  v posameznem raz redu  
bodo p re jeh  nagrade. D ržavnega tek 
m ovanja, ki je bilo 11. novem bra v 
L jub ljan i, pa  so se udeležili učenci: 
R ošer M iha (OŠ Livada) in Rogo A zra 
(OŠ G orica) za 5. raz re d , P u d g a r  
N ejc in P reg lav  A na (oba iz 6. ra z re 
da OŠ KDK Šoštanj), za 7. - raz red  
L endero  P e te r  in K otn ik  M aruška 
(oba OŠ Livada) in š k r t  D arja  (OŠ 
Šalek) te r  za 8. ra z re d  Z upančič  
M atija (OŠ Braslovče), Blaguš Neli 
(OŠ G orica ), C etina  K lem en (OŠ 
V ransko), J agar K lavdija (OŠ Griže) 
in  Švare Vesna (OŠ BR Šoštanj).

Irena  R o tovn ik  Aplinc  
vodja  regijskega tekm ovan ja

P eter Matko v M ajer j evi vi I
začetku novem bra se je  v M ayerjevi vili po desetih letih  spet 

p redstav il dom ači slikar P e te r  M atko. R azstavo, ki so si jo 
ogledali predvsem  člani d ru š tv a  šaleških likovnikov, so 
posprem ile uvodne besede Iva S tro p n ik a , ki je  p re b ra l nekaj 

del iz cikla, ki je  posprem il grafično m apo P e tra  M atka leta 1991. S rečko  
M eh, velenjski župan in p redsedn ik  d ru štva je  M atkovi razstavi na pot 
povedal, da je  ta  razstava pom em bna tud i za delo ostalih članov društva 
šaleških likovnikov, saj je  odraz Petrovega sam otnega dela in razm išlja
n ja . P r i  razstav i gre za poenostavljanje kom pozicije slik znanih  m ojstrov.

M iKo
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